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Vlierden/Deurne, 29-10-2016. 
 
Afz.: IEWD (Initiatiefgroep Ecologisch Wildbeheer Deurne) 
 
Geachte Leden der Provinciale Staten. 
 
Graag brengen wij het volgende bij U onder de aandacht: 
 
De initiatiefgroep Iewd vraagt U met klem geen enkele vergunning/ontheffing te verlenen aan de 
WBE Deurne, ten behoeve van het afschot van reewild, periode 2017 en later. 
 
De reewildstand in Deurne en directe omgeving is van dien aard dat elk afschot onverantwoord is. De 
stand is, na gedegen observatie door ons, als deskundigen, ver onder de maat. Bovendien zijn in de 
gemeente Deurne diverse reeën afgeschoten door de stroperij, waardoor de stand nog verder is 
gedecimeerd. Het reewild veroorzaakt geen enkele schade aan noch flora noch fauna. Bovendien is 
er geen schade aan landbouwproducten. Eventuele beweringen door landbouwers en jagers dienen 
niet klakkeloos te worden overgenomen, Ook hebben wij zeer ernstige twijfels aan de cijfers 
betreffende de reewildtellingen in genoemd gebied. De tellingen worden immers gedaan door direct 
belanghebbenden. Van objectiviteit danwel controle op cijfers is geen sprake. 
 
Het afschot dient derhalve geen enkel redelijk doel en dient per omgaande te stoppen danwel te 
worden ingetrokken, ook voor de toekomst. 
 
Verder vragen wij U welk deugdelijk, onafhankelijk onderzoek de Provincie heeft gedaan om, indien 
U reeds ontheffing heeft verleend, te komen tot deze afschotvergunning. De dieren, zijnde reeën, 
hebben een wettelijke bescherming. Wij beroepen ons verder op dezelfde argumenten als zijn 
aangedragen betreffende de onterecht verleende vergunning op Terschelling. De Staatssecretaris 
heeft beaamd dat onterecht vergunning is verleend en geeft geen verdere vergunningen meer uit. 
 
Uw reactie tegemoetziende, 
 
Met vriendelijke Groet, 
 
IEWD, voor deze JPM Kuypers, Vlierden. 
 


